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KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN 
 

Lunds Tekniska Högskola 
 

 
 
 

Kemi- och Biotekniksektionens andra Höstterminsmöte 2020. 
Mötet ägde rum klockan 17.15 onsdagen och torsdagen den 25–26 november 2020 digitalt via Zoom. 

 
Protokoll 

 Ärende Åtgärd 
   
§1.  TFMÖ Talman Kajsa Wahlgren förklarade Kemi- och 

Biotekniksektionens andra Höstterminsmöte 2020 
öppnat klockan 17.38. 

   
§2.  Tid och sätt Mötet godkände tid och sätt.  

   
§3.  Närvaro och Adjungeringar Närvaro och adjungeringar gjordes enligt bilaga 7.1–

7.2.  
   

§4.  Justering  
   
 a. Val av tvenne justerare och tillika 

rösträknare 
Ida Söderberg och Daniel Nilsson kandiderade till 
justerare. 
 
Mötet valde Ida Söderberg och Daniel Nilsson till 
justerare.  

   
 b. Datum för justering Alma Fahlén Hammar informerade att protokollet ska 

vara signerat och klart senast den 10 december om 
mötet blir klart imorgon.  

   
§5.   Fastställande av dagordning Mötet valde att godkänna dagordningen som den 

låg. 
   

§6.  Anmälan övriga frågor Inga övriga frågor anmäldes.  
   

§7.  Föregående mötesprotokoll (Bilaga 1) Kajsa Wahlgren föredrog mötesprotokollet från Kemi- 
och Biotekniksektionens första Höstterminsmöte 2020 
enligt bilaga 1.  
 
Mötet valde att lägga protokollet från 
Höstterminsmöte 1 2020 till handlingarna.   

   
§8.  Rapporter - 

   
§9.  Information angående priset ”Årets lärare” 

(Bilaga 2) 
Föredragare: Sofia Fureby 

Sofia Fureby föredrog informationspunkten enligt 
bilaga 2.  

   
§10. Information angående studentrepresentanter 

i institutionsstyrelser (Bilaga 3) 
Föredragare: Johan Hallbeck  

Johan Hallbeck föredrog informationspunkten enligt 
bilaga 3.  

   
§11. Propositioner  



  Höstterminsmöte 2 2020 
   Protokoll (2) 
 

  _____ _____ _____ _____ 

   
 a. Proposition angående Rambudget för 

verksamhetsåret 2021 (Bilaga 4) 
Föredragare: Lisa Lindahl 

Lisa Lindahl föredrog propositionen enligt bilaga 4.  
 
Svante Herrlin frågade hur det kommer sig att förslaget 
visar högre kostnader på Styrelseposten men att de 
ändå sänkts i förslaget och menade att det ju 
tillkommer kostnader för ett alkoholtillstånd. Lisa 
Lindahl sade att Skiphtet kommer att kosta mindre och 
att Styrelsens totala stapel sänkts men att kostnaden för 
stadigvarande alkoholtillstånd tillkommit.  
 
Hanna Sjöman frågade hur mycket av Sexmästeriets 
budgetpost som ska komma ifrån Sexmästeriets 
verksamhet respektive pubverksamheten. Lisa Lindahl 
svarade att Styrelsen undersökt hur mycket pengar som 
pubverksamheten respektive sittningar dragit in tidigare 
år och att summan verkade vara jämnt fördelat men att 
det är upp till blivande Pub- och Sexmästare hur de vill 
fördela den men att en rimlig fördelning är 50/50.  
 
Svante Herrlin frågade om Sektionen kommer att 
fortsätta använda sig av studiecirklar om Kafémästeriet 
och Sexmästeriet nästa år inte kan ha sin ordinarie 
verksamhet eftersom dessa utskott under våren inte 
kunnat ha så mycket verksamhet. Lisa Lindahl svarade 
att Styrelsen tänkt att det ska gå att anordna sittningar 
och att Kafémästeriet ska kunna ha öppet men att det 
inte går att få intäkter från studiecirklar för matinköp.  
 
Lisa Lindahl ändringsyrkade.  
 
Hanna Sjöman yrkade.  
 
Josefin Nordqvist yrkade på 
 
att ta bort en nolla från budget 2020 för 
Näringslivsutskottet samt pHøset.  
 
Johan Thorsson sade att anledningen varför Styrelsen 
inte definierat hur mycket sexmästeri- respektive 
pubverksamheten ska tjäna är för att det minskar 
flexibiliteten för utskottsledarna.  
 
Styrelsen jämkade sig med Josefin Nordqvists yrkande. 
 
Hanna Sjöman sade att hon tycker att det är viktigt att 
Sektionen röstar igenom en rambudget som man 
faktiskt vet hur den ser ut. Hon sade att det är 
demokratiskt att veta vad pengarna faktiskt går till och 
att det blir enklare för utskott om de vet hur mycket 
pengar de har att röra sig med.  
 
Sofia Fureby sade att hon håller med Johan Thorsson 
om att det är rimligt att utskottsledarna bestämmer 
fördelningen av intäkter och att budgeterna ändå ska 
röstas igenom på ett protokollmöte och då kan 
förtydligas.  

   
Magnus Blix sade att det med tanke på att 
pubverksamheten inte funnits innan finns ett syfte att 
ha flexibilitet och att det inte är bra att anta saker man 
inte vet.  
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Hanna Sjöman sade att en annan fördel med att 
definiera hur mycket pengar som ska dras in av 
respektive verksamhet är att en del skulle behöva täcka 
upp för den andra om det skulle vara så att den ena 
verksamheten inte skulle gå bra. Hon tillade att det 
känns orättvist.  
 
Tova Lindh sade att det kan vara bra att få specificerat 
var pengarna i rambudgeten ska komma ifrån om 
verksamheterna ska mynna ut i två utskott. Hon sade 
att hon inte var med på Höstterminsmöte 1 och 
frågade vad som är tänkt att ingå när ansvaret för K-
sektionens merch flyttas till Prylmästeriet. Hon frågade 
om exempelvis ouveraller och sångböcker ingick. Lisa 
Lindahl sade att hon pratat med årets Prylmästare samt 
Kafémästare och att det är tänkt att allt som 
representerar K-sektionen utåt anses som merch. 
 
Johan Hallbeck sade att både Pubmästaren och 
Sexmästaren kommer att lägga en budget och att de 
redan nu måste förhålla sig till krav om rambudgeten 
specificeras istället för att de kan diskutera och ändra 
på det. Han sade att uppdelningen kommer att bli tydlig 
efter Styrelsens första protokollmöte och därför inte 
lidande av varandra. 
 
Lisa Lindahl sade att tanken är att det ska bli två utskott 
och att det kan vara bra att vara flexibel i år så att man 
vet till det året de är egna utskott.  
 
Sofie Liljewall sade att det som ny utskottsledare är 
skönt att veta vad man har för förutsättningar. Hon 
sade att det antas att pubmästaren och sexmästaren 
kommer att vara överens om budgeten, att de tidigare 
inte behövt gå med vinst och att hon tycker att det 
känns rimligt att definiera budgeten för utskottsledares 
trygghet så att de slipper hålla diskussion om vem som 
ska dra in mest pengar. 
 
Lisa Lindahl sade att det var därför Styrelsen gav som 
förslag att lägga budgetposten 50/50 om någon inte 
skulle vilja dela hälften men att det inte är något måste 
att den ena verksamheten måste dra in just hälften av 
intäkterna. 
 
Sofie Liljewall sade att problemet är om varken 
pubmästaren eller sexmästaren vill dra in jättemycket 
intäkter och att diskussionen sinsemellan då blir toxisk 
för det nystartade samarbetet. Hon sade att 
rambudgeten alltid går att revidera på Vårterminsmötet 
samt att det kan vara schysst att inte sätta pressen på 
utskottsledare att fixa budgeten eftersom det är något 
utskottsledare sitter med över jul.  
 
Hanna Sjöman sade att det även finns en utmaning i 
Corona och att risken är att en del av 2021 går innan 
verksamheten kan tjäna pengar. Hon sade att man då 
har en press på sig men att det kan vara skönt att ha 
något att luta sig tillbaka på om tanken med budgeten 
framgår och att den går att revidera på 
Vårterminsmötet.  
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Tova Lindh sade att hon inte var med på 
Höstterminsmöte 1 och att hon är förvirrad över om 
de två verksamheterna ska lägga varsin budget eller en 
under sexmästeriet. Johan Thorsson svarade att 
sexmästeriet brukar ha en budgetpost för varje 
evenemang och att tanken är att de olika två 
verksamheterna gör två budgetar inom en. Tova Lindh 
frågade om båda budgetarna ska skickas in till 
Protokollmöte 1 eller bara Sexmästeriets. Johan 
Thorsson svarade att båda får skicka in den 
tillsammans.  
 
Alexandra Billett sade att valet av Sexmästare och 
Pubmästare starkt kan påverkas om utskotten antas 
kunna lösa budgetuppdelningen internt. Hon sade att 
flexibiliteten kan sätta väldigt mycket press på vad som 
ska uppnås men att Sektionsmötet, som högst 
beslutande organ, genom att sätta ramar till utskotten 
bestämt att mötet kommer att kunna välja mästare 
utifrån vilka som är bäst för posten och inte vilken som 
ska tjäna pengar. Hon sade att om mästarna har en 
tanke på hur de vill fördela vinsten går det att revidera 
rambudgeten på Vårterminsmötet.  
 
Magnus Blix frågade hur mycket flexibilitet det finns i 
revisioner och hur mycket i budgeten som går att ändra 
i efterhand. Lisa Lindahl upplyste om att det som 
klubbas igenom idag gäller fram till Vårterminsmötet 
och att det till det mötet går att skicka in en helt ny 
budget. Stephanie Laurent-Hedlund tillade att även 
utskottens budget måste ändras på nästa protokollmöte 
om rambudgeten ändras.  
 
David Bergman sade att det varit mycket diskussion om 
budgetarna och att det hade varit intressant att höra 
ifrån de som förmodligen kommer att sitta i utskotten.  
 
Felix Mattsson sade att han är benägen att hålla med 
Hanna Sjöman och att det känns som en trygg start 
samt att möjligheten att revidera ju finns.  
 
Andre Nordin sade att han tycker att det egentligen är 
värdefullt att ha en viss flexibilitet men att han inte tror 
att det spelar jättestor roll i slutändan.  

 Erik Apelqvist yrkade på 
 
att dra streck i debatten.  
 
Mötte valde att dra streck i debatten.  

 

  Styrelsen jämkade sig med Hanna Sjömans yrkande.  
 
Tova Lindh sade att hon fortfarande var förvirrad över 
de två budgeterna och att det uppdaterade reglementet 
inte finns på hemsidan. Johan Hallbeck sade att det i 
motionen som skickades in till Höstterminsmöte 1 står 
att Pubmästaren ska presentera en budget på första 
Protokollmötet, på samma sätt som Sexmästaren.  
 
Hanna Sjöman sade att hon bara ville tydliggöra att 
anledningen bakom hennes yrkande inte är att hon vill 
styra utskotten, utan för att allt annat kommer att vara 
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osäkert på grund av Corona och att hon på så sätt vill 
förenkla för utskotten.   
 
Mötet valde att bifalla den framvaskade 
rambudgeten för verksamhetsåret 2021. 

   
§12. Val   

   
 a. Valberedningen informerar  Valberedningens ordförande Arvid Norberg 

informerade om Valberedningens process.  
 
Arvid Norberg sade även att han och Lina Näslund igår 
haft ett möte med Revisorerna då det framkommit 
kritik mot Valberedningsprocessen. Han sade att 
kritiken inkommit anonymt till Revisorerna och är 
rotad i en önskan om att processen ska hanteras så bra 
som möjligt samt att kritiken inkom både innan och 
efter det att nomineringarna var offentliggjorda. Arvid 
Norberg sade att han som Ordförande för 
Valberedningen ser allvarligt på kritiken och att han ska 
göra sitt bästa att svara på den nu samt att 
Valberedningen, eftersom detta inkom väldigt sent, inte 
hunnit med ett gemensamt möte men att Lina Näslund 
var med på mötet för att på så sätt täcka alla grupper i 
processen. Han sade att svaren som kommer att 
läsas upp är hans och Lina Näslunds gemensamma 
tankar.  
 
Arvid Norberg läste upp kritiken: 
 
”1) Kompiskorruption är enkelt att komma undan med 
då personer som valbereder får ta med 
personliga erfarenheter, kan vara en väldigt stor fördel 
eller nackdel att känna någon som valbereder en. 
Svar: Gällande att ta hänsyn till personliga erfarenheter 
så känner vi inte igen att det skulle vara något 
genomgående för vårt arbetssätt. Det kan ha 
förekommit i unika fall då det varit väldigt jämnt mellan 
två kandidater, men då har vi alla haft ett gemensamt 
ansvar att hjälpa varandra att fortsätta vara objektiva. 
Vi känner båda att det genomgående ska ha förordats 
högt i tak så att alla ska känna sig bekväma med att slå 
varandra på fingrarna ifall någon inte är objektiv. 
 
2) Konfidentiell information har hanterats på ett 
osäkert sätt, det har funnits möjligheter för 
utomstående att se saker som schema och 
formulärsvar. 
Svar: Det finns ingenting här som säger att någon i 
Valberedningen aktivt ska ha visat konfidentiell 
information för någon utomstående. Det är svårt att ta 
åt sig av den här kritiken eftersom ingen av oss 
egentligen gjort fel. Givetvis är det bra om man har 
uppsikt omkring sig om man sitter i offentlig miljö, 
men det kan inte vara fel att sitta i Gallien och jobba 
med valberedningsarbete. Framförallt om det inte rör 
specifika kandidaturer. 
 
3) Det har samlats in onödig information (Mail och 
könsidentitet) som sedan har gjorts 
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tillgänglig via en allmän länk. Det har också samlats in 
information under valberedningsprocessen utan att 
berätta vad den ska användas till samt samlat in mer 
information än vad som krävs. 
Svar: Det första var ett olyckligt misstag som 
åtgärdades inom ett par timmar. Det gällde formuläret 
om motkandidaturer. Vad gäller den andra kritiken så 
hänvisar vi till Riktlinjen för Insamling och hantering av 
personuppgifter. I §3:2 är det listat vilka 
Personuppgifter som får samlas in av Sektionen. Där är 
inte kön och program med. I §3:4 står att 
personuppgifter som behandlas framgår av 
formulärsfrågorna, men att ett utskott inte får samla in 
personuppgifter utöver de som är listade under §3:2. 
Däremot står det i §3:3 att det vid insamling av 
personuppgifter måste framgå i formuläret ifall något 
avviker från punkterna i §3.4. I inledningen till alla 
formulär fanns ett förtydligande om att kön och 
program endast samlades in för statistiska ändamål, 
även om det inte tydligt stod att det avvek från §3:4. 
Detta får vi förbättra till nästa år. Dock så vill vi också 
påvisa att riktlinjen hänvisar den till att vara ett 
komplement till TLTHs Policy för användande och 
hantering av medlemmars personuppgifter. I denna får 
man samla in både personnummer (går att avläsa kön) 
och “Registreringsinformation på studier” (samma som 
program). Sektionen har också mycket 
till gagn att veta hur engagemanget ser ut på Sektionen 
 
4) Frågor som varierar från icke representativa för 
posten (KM om arbetsrelationen mellan 
utskottsordförande och joner) till att driva en agenda 
(CybU om frågan “vad är för och 
nackdelarna med att skriva på olika språk”) samt 
oregelbundenheter som att vice kafémästare hade 
längre intervjutid än Kafémästare. 
Svar: Vi anser att det är omöjligt att veta vilka frågor 
som är de bästa i förväg. Ofta förstår 
man först när man läser/hör svaren vilka frågor som 
faktiskt är bra. Detta är ju en av anledningarna till att 
frågor revideras varje år, just för att kunna sålla ut det 
som fungerat dåligt och ersätta det med någonting 
bättre. Vad gäller olika tider för olika poster handlar det 
om hur många kandidater som söker. Det viktiga är att 
alla som söker en viss post får samma intervjutid, inte 
att alla poster ska ha samma intervjutid. Detsamma 
gjordes i till exempel styrelsen. Inget konstigt med det. 
 
5) Beslut har tagits innan konsensus är nått vilket har 
lett till att saker har hanterats 
oregelbundet och inte lika demokratiskt som det borde. 
Svar: Detta tycker vi är mest problematiskt. Under året 
har det hela tiden uppmuntrats till att 
ha högt i tak och att alla måste ta sitt ansvar i att säga 
ifrån. Det finns inga exempel här 
vilket gör att det är svårt att svara på kritiken. Ibland 
måste beslut tas utan att alla har exakt 
samma åsikt. Det är vad demokrati är och det är vad vi 
jobbar efter. Det här är dock 
någonting som man absolut ska vara uppmärksam på 
och fortsätta arbeta med under 
kommande år.  
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Sammanfattningsvis vill vi uttrycka en stor ledsamhet 
över att det finns folk på Sektionen 
som inte känner sig nöjda med hur vi har jobbat. Vi 
hoppas att våra svar här har rett ut 
eventuella missförstånd. När ni ikväll och imorgon ska 
välja mellan kandidaterna vill jag åter 
igen trycka på att vi i Valberedningen bara lägger fram 
ett förslag på den kandidat vi tror 
skulle göra det bästa jobbet. Vi uppmanar därför alla att 
rösta på den kandidat ni tror skulle 
göra det bästa jobbet.” 

   
 b. Beslut om valförfarande Kajsa Wahlgren yrkade på  

 
att Policy för Funktionärsval följs 
 
och 
 
att diskussionstiden hålls obegränsad.  
 
Mötet valde att bifalla Kajsa Wahlgrens yrkande. 

 Johanna Leth yrkade på  
 
att ta middagspaus i 30 minuter.  
 
Mötet valde att bifalla Johanna Leths 
yrkande.  
 
Mötet ajournerades klockan 19.00.  
 
Mötet återupptogs klockan 19.31. 

 

   
§13. Val av Sektionsstyrelse (Bilaga 5)  

   
 a. Ordförande Casper Nisula var Valberedningens förslag till 

Ordförande.  
 
Hanna Sjöman kandiderade till Ordförande.   
 
Mötet valde Casper Nisula till Ordförande 2021.  

   
 b. Vice Ordförande Henrik Östberg var Valberedningens förslag till Vice 

Ordförande.  
 
Mötet valde Henrik Östberg till Vice Ordförande 
2021. 

   
 c. Kassör Felix Cederberg var Valberedningens förslag till 

Kassör.  
 
Mötet valde Felix Cederberg till Kassör 2021. 

   
 d. Sekreterare   
   
 Alma Fahlén Hammar informerade att 

Daniel Nilsson är vald till justerare och 
samtidigt kandiderar till Sekreterare.  
 
Alma Fahlén Hammar yrkade på 
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att välja en tillfällig justerare för § 13. d.  
 
Agnes Boberg kandiderade till justerare.  
 
Mötet valde att ta yrkandet och 
kandidaturen i klump.  
 
Mötet valde Agnes Boberg till tillfällig 
justerare för § 13. d.  
 

  Tito Nilsson var Valberedningens förslag till 
Sekreterare. Tito Nilsson avsade sig nomineringen.   
 
Daniel Nilsson kandiderade till Sekreterare.  
 
Mötet valde Daniel Nilsson till Sekreterare 2021.   

 Ida Söderberg yrkade på  
 
att ta 10 minuters paus för att rensa upp i 
röstsystemet. 
 
Mötet ajournerades klockan 22.11. 
 
Mötet återupptogs klockan 22.22. 

 

   
 e. Styrelseledamot med Eventansvar Johanna Leth var Valberedningens förslag till 

Styrelseledamot med Eventansvar.  
 
Mötet valde Johanna Leth till Styrelseledamot med 
Eventansvar 2021.  

   
 f. Styrelseledamot med Fritidsansvar Wilmer Lindelöw var Valberedningens förslag till 

Styrelseledamot med Fritidsansvar.  
 
Mötet valde Wilmer Lindelöw till Styrelseledamot 
med Fritidsansvar.  

   
 g. Styrelseledamot med PR-ansvar Lucas Werner var Valberedningens förslag till 

Styrelseledamot med PR-ansvar.  
 
Sara Magnusson kandiderade till Styrelseledamot med 
PR-ansvar.  
 
Mötet valde Lucas Werner till Styrelseledamot med 
PR-ansvar.  

   
 h. Styrelseledamot med Utbildningsansvar Sofia Fureby var Valberedningens förslag till 

Styrelseledamot med Utbildningsansvar.  
 
Mötet valde Sofia Fureby till Styrelseledamot med 
Utbildningsansvar.  

 Talman Kajsa Wahlgren lyfte frågan om hur 
länge mötet ska fortgå. 
 
Thilda Qvist frågade om mötet kan 
bestämma ett utskott som det slutar vid. 
 
Arvid Norberg sade att det inte finns några 
motkandidaturer fram till 
Informationsutskottet och att mötet borde 
fortgå fram till och med dess.  
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Björn Abrahamsson sade att mötet kan välja 
alla de utskott som inte har 
motkandidaturer. 
 
Arvid Norberg yrkade på  
 
att ajournera mötet efter  
§ 15. e. Informationsutskottet.  
 
Thilda Qvist yrkade på 
 
att ajournera mötet innan  
§ 15. e. Informationsutskottet.  
 
Ida Söderberg sade att hon gärna ser att 
mötet fortgår så länge som möjligt eftersom 
det tar lång tid att lägga till personer i 
röstsystemet.  
 
Arvid Norberg drog tillbaka sitt yrkande. 
 
Mötet valde att bifalla Thilda Qvists 
yrkande.   

    
§14. Val av Studierådet för Bio- och Kemiteknik 

(Bilaga 5) 
Lina El Manira var Valberedningens förslag till 
Studierådsordförande.  
 
Mötet valde Lina El Manira till 
Studierådsordförande.  
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens förslag till 
Studierådet enligt bilaga 5. 
 
Adam Svensson kandiderade till Vice 
Studierådsordförande – Grundblocksnivå.  
 
Emil Jakobsson kandiderade till Vice 
Studierådsordförande – Specialiseringsansvar.  
 
Nelly Franzén kandiderade till Studierådsledamot - 
Grundblocksnivå. 
 
Ida Hammer kandiderade till Studierådsledamot - 
Grundblocksnivå. 
 
Linus Howegård kandiderade till Studierådsledamot – 
Specialiseringsnivå. 
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
 
Mötet valde utskottsmedlemmarna enligt bilaga 8.   

   
§15. Val av övriga funktionärer (Bilaga 5)  

   
 a. Alumniutskottet Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 

nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Valberedningens förslag till Alumnimästare var vakant.  
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
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Mötet valde utskottsmedlemmarna enligt bilaga 8. 

   
 b. Ceremoniutskottet Sara Magnusson kandiderade till Ceremonimästare.  

 
Mötet valde Sara Magnusson till 
Ceremonimästare.  
 
Karl Möllerberg nominerade Svante Herrlin till 
Ceremonijon år 5.  
 
Svante Herrlin accepterade nomineringen.  
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
 
Mötet valde utskottsmedlemmarna enligt bilaga 8. 

   
 c. Cyberutskottet Agnes Boberg var Valberedningens förslag till 

Cybermästare.  
 
Mötet valde Agnes Boberg till Cybermästare.  
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
 
Mötet valde utskottsmedlemmarna enligt bilaga 8. 

   
 d. Idrottsutskottet Elsa Ernestål var Valberedningens förslag till 

Idrottsmästare.  
 
Mötet valde Elsa Ernestål till Idrottsmästare. 
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5. 
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
 
Mötet valde utskottsmedlemmarna enligt bilaga 8.  

 Talman Kajsa Wahlgren ajournerade mötet 
klockan 00.28. den 26 november. 
 
Mötet återupptogs klockan 17.16. den 26 
november.  

 

   
   
 e. Informationsutskottet Ida Ekenberg var Valberedningens förslag till 

Informationsmästare. 
 
Mötet valde Ida Ekenberg till 
Informationsmästare.  
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Matilda Lindberg och Thilda Qvist kandiderade till 
Redacteur.  
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  _____ _____ _____ _____ 

 
Matilda Lindberg avsade sig nomineringen till 
Journalist.  
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
 
Mötet valde utskottsmedlemmarna enligt bilaga 8. 

   
 f. Kafémästeriet Emma Roos var Valberedningens förslag till 

Kafémästare.  
 
Mötet valde Emma Roos till Kafémästare.  
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
 
Mötet valde utskottsmedlemmarna enligt bilaga 8. 

   
 g. Kommando Gul Valberedningens förslag till Kommando Gul-mästare 

var vakant. 
 
Edvin Lycknets kandiderade till Kommando Gul-
mästare. 
 
Björn Abrahamsson kandiderade till Kommando Gul-
mästare. 
 
Mötet valde Björn Abrahamsson till Kommando 
Gul-mästare.  
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Arvid Norberg nominerade Edvin Lycknets till 
Kommando Gul-jon.   
 
Edvin Lycknets accepterade nomineringen till 
Kommando Gul-jon.  
 
Viktor Halldén kandiderade till Sångarstridsöverste. 
 
Saga Jarlson kandiderade till Kommando Gul-jon.  
 
Mötet valde att ta valen till Obligatorieförman och 
Sångarstridsöverste i klump.    
 
Mötet valde Tobias Gummeson till 
Obligatorieförman och Viktor Halldén till 
Sångarstridsöverste. 
 
Felicia Breimer var Valberedningens förslag till 
Kommando Gul-jon.  
 
Ebba Andersson var Valberedningens förslag till 
Kommando Gul-jon.  
 
Elin Petersson var Valberedningens förslag till 
Kommando Gul-jon.  
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  _____ _____ _____ _____ 

Maja Tangvald var Valberedningens förslag till 
Kommando Gul-jon.  
 
Linus Wängnerud var Valberedningens förslag till 
Kommando Gul-jon.  
 
Edvin Lycknets kandiderade till Kommando Gul-jon.  
 
Saga Jarlson kandiderade till Kommando Gul-jon.  
 
Mötet valde Felicia Breimer, Edvin Lycknets, 
Linus Wängnerud, Ebba Andersson, Elin 
Pettersson och Maja Tangvald till Kommando 
Gul-joner.   

 Kajsa Wahlgren yrkade på  
 
att ajournera mötet i 15 minuter.  
 
Mötet valde att bifalla Kajsa Wahlgrens 
yrkande. 
 
Mötet ajournerades klockan 19.04.  
 
Mötet återupptogs klockan 19.20. 

 

   
 h. Mässutskottet Sarah Wolfe var Valberedningens förslag till 

Mässansvarig.  
 
Mötet valde Sarah Wolfe till Mässansvarig. 
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Saga Jarlson, Johanna Karlsson och Herman 
Andersson kandiderade till Mässkontakt.  
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
 
Mötet valde utskottsmedlemmarna enligt bilaga 8. 

   
 i. Näringslivsutskottet Valberedningens förslag till Näringslivsansvarig var 

vakant.  
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Lina Näslund avsade sig nomineringen till 
Näringslivskontakt.  
 
Edvin Lycknets och Elsa Johansson kandiderade till 
Näringslivskontakt. 
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
 
Mötet valde utskottsmedlemmarna enligt bilaga 8.   

 Kajsa Wahlgren informerade att hon tänkt 
kandidera till posten pHøs och att det därför 
är lämpligt att välja en tillfällig 
mötesordförande för § 15. j.  
 
Kajsa Wahlgren yrkade på 

 



  Höstterminsmöte 2 2020 
   Protokoll (13) 
 

  _____ _____ _____ _____ 

 
att välja en tillfällig mötesordförande för 
§15. j. 
 
Mötet valde att bifalla Kajsa Wahlgrens 
yrkande.  
 
David Bergman kandiderade till 
mötesordförande för § 15. j.  
 
Mötet valde David Bergman till 
mötesordförande för § 15. j.   

   
 j.  pHøset Adam Jacobsson Trönndal var Valberedningens förslag 

till ØverpHøs.  
 
Mötet valde Adam Jacobsson Trönndal till 
ØverpHøs.  
 
David Bergman föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Nelly Franzén avsade sig nomineringen till pHøs.  
 
Fabian Fond var Valberedningens förslag till pHøs.  
 
Erik Fajersson var Valberedningens förslag till pHøs.  
 
Maja Sondell var Valberedningens förslag till pHøs.  
 
Joar Stephansson var Valberedningens förslag till 
pHøs.  
 
Isac Logeke kandiderade till pHøs.  
 
Kajsa Wahlgren kandiderade till pHøs.  
 
Daria Martynova kandiderade till pHøs.  
 
Mötet valde Fabian Fond, Kajsa Wahlgren, Joar 
Stephansson, Erik Fajersson och Maja Sondell till 
pHøs.  

   
 k. Prylmästeriet Nils Johnsson var Valberedningens förslag till 

Prylmästare.  
 
Mötet valde Nils Johnsson till Prylmästare.  
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
 
Mötet valde utskottsmedlemmarna enligt bilaga 8.   

   
 l. Sexmästeriet Felix Mattsson var Valberedningens förslag till 

Sexmästare.  
 
Mötet valde Felix Mattsson till Sexmästare. 
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  _____ _____ _____ _____ 

Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar till Vice sexmästare, Köksmästare, 
Hovmästare samt Barmästare enligt bilaga 5.  
 
Mötet valde att ta valen i klump. 
 
Mötet valde Vice sexmästare, Köksmästare, 
Hovmästare och Barmästare enligt bilaga 8.  
 
Agnes Hedquist var Valberedningens förslag till 
Troubadix.  
 
Magnus Blix var Valberedningens förslag till 
Troubadix.  
 
Viktoria Nordin kandiderade till Troubadix.  
 
Axel Sundström kandiderade till Troubadix. 
 
Mötet valde Agnes Hedquist och Magnus Blix till 
Troubadixer.  
 
Gustav Bågmark var Valberedningens förslag till 
Sexmästerijon. 
 
Astrid Christiansson var Valberedningens förslag till 
Sexmästerijon.  
 
Ellinor Andersson var Valberedningens förslag till 
Sexmästerijon.  
 
Axel Ewaldh var Valberedningens förslag till 
Sexmästerijon.  
 
Elin Pettersson var Valberedningens förslag till 
Sexmästerijon.  
 
Bianca Bochis var Valberedningens förslag till 
Sexmästerijon.  
 
Julia Nydemark var Valberedningens förslag till 
Sexmästerijon.  
 
Tindra Honnér var Valberedningens förslag till 
Sexmästerijon.  
 
Johanna Pehrsson var Valberedningens förslag till 
Sexmästerijon.  
 
Mattias Essén var Valberedningens förslag till 
Sexmästerijon.  
 
Klara Nyström kandiderade till Sexmästerijon.  
 
Miloslav Reinsch kandiderade till Sexmästerijon. 
 
Sanna Bärring kandiderade till Sexmästerijon. 
 
Viktoria Nordin kandiderade till Sexmästerijon. 
 
Mötet valde Gustav Bågmark, Axel Ewaldh, Elin 
Pettersson, Bianca Bochis, Tindra Honnér, 
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  _____ _____ _____ _____ 

Mattias Essén, Ellinor Andersson, Viktoria 
Nordin, Julia Nydemark och Klara Nyström till 
Sexmästerijoner.  

 Ida Söderberg yrkade på  
 
att ta paus i 15 minuter.  
 
Mötet valde att bifalla Ida Söderbergs 
yrkande. 
 
Mötet ajournerades klockan 00.20. 
 
Mötet återupptogs klockan 00.36.  

 

  André Nordin var Valberedningens förslag till 
Pubmästare.  
 
Mötet valde André Nordin till Pubmästare.  
 
Tito Nilsson avsade sig nomineringen till Pubadix. 
 
Anna Börjeson Kennedy var Valberedningens förslag 
till Pubadix. 
 
Fanny Wik var Valberedningens förslag till Pubadix. 
 
Helena Buhrgard var Valberedningens förslag till 
Pubadix. 
 
Paula Cerenius var Valberedningens förslag till 
Pubadix.  
 
Maja Mo kandiderade till Pubadix.  
 
Ragna Sandell kandiderade till Pubadix.  
 
Mötet valde Anna Börjeson Kennedy, Fanny Wik, 
Helena Buhrgard, Paulsa Cerenius och Ragna 
Sandell till Pubadix. 

   
 m. Skyddsutskottet Valberedningens förslag till Skyddsmästare var vakant. 

 
Elsa Blomskog kandiderade till Skyddsmästare.  
 
Mötet valde Elsa Blomskog till Skyddsmästare.  
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Mötet valde att ta resterande val i klump. 
 
Mötet valde enligt bilaga 8. 

   
 n. Studiemästeriet Valberedningens förslag till Studiemästare var vakant.  

 
Arvid Norberg nominerade Maja Mo till Studiemästare.  
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens resterande 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Mötet valde att ta resterande val i klump.  
 
Mötet valde enligt bilaga 8.  
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  _____ _____ _____ _____ 

 
Maja Mo accepterade nomineringen.  
 
Mötet valde Maja Mo till Studiemästare.  

   
 o. Valberedningen  Lina Näslund var Valberedningens förslag till 

Valberedningens Ordförande. 
 
Mötet valde Lina Näslund till Valberedningens 
Ordförande.   
 
Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 
nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Mötet valde att ta resterande val i klump. 
 
Mötet valde resterande val enligt bilaga 8. 

   
 p.  Övriga funktionärer Kajsa Wahlgren föredrog Valberedningens 

nomineringar enligt bilaga 5.  
 
Kajsa Wahlgren avsade sig nomineringen till Talman. 
 
Arvid Norberg nominerade Björn Abrahamsson till 
Talman. 
 
Arvid Norberg nominerade Johan Hallbeck till Revisor.  
 
Johan Hallbeck accepterade nomineringen.  
 
Björn Abrahamsson accepterade nomineringen.  
 
Johan Hallbeck nominerade Svante Herrlin till Revisor.  
 
Svante Herrlin accepterade nomineringen.  
 
Herman Andersson kandiderade till Ledamot i 
arbetsgruppen K på Science Village (Vår).   
 
Lina El Manira nominerade Ragna Sandell till Ledamot 
i K på Science Village (Höst). 
 
Ragna Sandell accepterade nomineringen.  
 
Wilmer Lindelöw nominerade Frida Berg till 
Biotekniksansvarig. 
 
Frida Berg accepterade nomineringen.  
 
Mötet valde att ta valen i klump. 
 
Mötet valde övriga funktionärer enligt bilaga 8.  

   
 q. Projektfunktionärer  -  

   
§16. Avsägelser  

   
§17. Fyllnadsval David Lundberg nominerade Axel Sundström till 

Näringslivsansvarig.  
 
Axel Sundström accepterade nomineringen.  
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  _____ _____ _____ _____ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Axel Sundström kandiderade till Näringslivsansvarig. 
 
Mötet valde Axel Sundström till 
Näringslivsansvarig. 
 
Åsa Wahlquist kandiderade till Studierådsledamot – 
Specialiseringsnivå. 
 
Mötet valde Åsa Wahlquist till Studierådsledamot 
– Specialiseringsnivå.   

   
§18.  Beslutsuppföljning (Bilaga 6) Alma Fahlén Hammar yrkade på  

 
att lämna beslutsuppföljningen orörd.  
 
Mötet valde att lämna beslutsuppföljningen orörd.  

   
§19. Övriga frågor Inga övriga frågor anmäldes. 

 
   

§20. Meddelanden Alma Fahlén Hammar meddelade att det är sista 
chansen att rösta i Fullmäktigevalet idag och 
uppmanade alla att gå in på fmval.tlth.se och rösta.  
 
Lisa Lindahl meddelade att hon tyckte att mötet skulle 
sjunga HT-visan.  
 
Mötet sjöng HT-visan: 
 
För nu klubban mot ditt bord, 
Tjofaderittan HT! 
Annars får vi inget gjort, 
Tjofaderittan HT! 
Medlemmarna diskuterar, 
tjafsar, yrkar, mötet skenar! 
HT (Hej!) 
HT (Hej!) 
Tjofaderittan HT!  
 
Jag på HT suttit kvar, 
Tjofaderittan HT! 
Ej nån energi finns kvar, 
Tjofaderittan HT! 
Jag är tappad bakom flötet, 
springer fort som fan från mötet! 
HT (Hej!) 
HT (Hej!) 
Tjofaderittan HT!  

   
§21. TFMA Talman Kajsa Wahlgren förklarade mötet avslutat 

klockan 02.32 fredagen den 27 november.   
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  _____ _____ _____ _____ 

_____________________________ _____  _____________________________ _____ 
Kajsa Wahlgren    Alma Fahlén Hammar   
Talman 2020    Sekreterare 2020 
 
 
_____________________________ _____  _____________________________ _____ 
Ida Söderberg    Daniel Nilsson  
Justerare      Justerare 
 
 
_____________________________ _____  _____________________________ _____ 
David Bergman    Agnes Boberg  
Mötesordförande § 15. j.   Justerare § 13. d. 
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____ ____ ____ ____ 

Information angående  

priset ”Årets lärare” 

Höstterminsmöte 2, 2020 
   

Av kända anledningar har priser till årets lärare, övningsledare och det nyinförda priset till årets 

labbhandledare inte kunnat delas ut som vanligt och därför vill studierådet ta det här tillfället i akt 

att istället dela ut priserna.  

  
Priset till årets lärare går till Andreas Håkansson med motiveringen  

 
Hans stora passion är homogenisering 
Vi förstår nu det roliga med komponenter och försöksplanering 
Gör det svåra lätt 
Vet allt om mat som gör dig mätt 
Studenternas bästa är hans prioritering 
  
 
Priset som årets övningsledare år till Sophie Manner 

 
Hon är den som kan allt om kemi 
Men kol och väte är hennes absoluta mani 
Hon lyfter oss alltid upp 
När förvirringen är på väg att göra kupp 
Hennes sätt att förklara skapar alltid magi  
  
 
Och sist men inte minst, det nyinstiftade priset går till Joel Olsson   

 
Just nu bor han i Lund 
Våra labbrapporter körde han genom urkund 
Han plockade vår disk 
Med H412 som dödade fisk 
Med honom i labbet var vår inställning alltid sund 
 

 

 

_________________________________  

Sofia Fureby, Studierådsordförande 

 

Lund, 15 november 2020 
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____ ____ ____ ____ 

Information om Studentrepresentanter i 

institutionsstyrelser 

Höstterminsmöte 2, 2020 
   

I vår utbildning på K-sektionen ingår kurser som ges av många olika institutioner. I de 

institutioner som håller i flest kurser för oss har vi rätt till minst en studentrepresentant i deras 

institutionsstyrelse.  

 

En institutionsstyrelse har 2-3 möten per termin och är det högsta beslutsfattande organet på 

respektive institution. De beslutar om allt som rör institutionen, allt ifrån budget till rekrytering 

av personal och upplägg av kurser. Som studentrepresentant är man fullvärdig medlem i styrelsen 

och har rösträtt i alla beslut som tas.  

 

Alla studentrepresentanter är funktionärer på Teknologkåren och får medaljer och tack därifrån. 

De institutioner som K-sektionen ansvarar för att tillsätta är: Kemiteknik (1 ordinarie, 1 

suppleant), Kemiska Institutionen (1 ordinarie), Livsmedelsteknik (1 ordinarie, 2 suppleanter), 

Immunteknologi (1 ordinarie, 1 suppleant).  

 

Som studentrepresentant får man en enorm inblick i hur en institution jobbar samt så lär man 

känna de andra i styrelsen väldigt bra vilket kan vara en stor fördel när man ska söka exjobb eller 

ha en handledare till ingenjörsinriktad yrkesträning. Sen ser det även bra ut på CVt att ha suttit i 

en styrelse för en organisation som i runda slängar omsätter 50-300 miljoner kr per år. 

 

Valförfarandet fungerar som så att Studierådet nominerar personer till de olika posterna och sen 

väljs de formellt in av Teknologkårens kårstyrelse. Om man är intresserad av att söka någon av 

posterna är det bara att prata med någon i SrBK eller maila srbkordf@ksek.se 

 

 

 

 

 

 

 

_________________________________  

Johan Hallbeck, Styrelseledamot med Utbildningsansvar 

 

Lund, 13 november 2020 
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_____ _____ _____ _____ 

 

Valberedningens nomineringar till 2021 års funktionärer   
      

Styrelsen: Klass  

Ordförande - Casper Nisula K3 

Vice Ordförande - Henrik Östberg B3 

Sekreterare - Tito Nilsson K3 

Kassör - Felix Cederberg K2 

Styrelseledamot med Eventansvar - Johanna Leth B3 

Styrelseledamot med Fritidsansvar - Wilmer Lindelöw K2 

Styrelseledamot med PR-ansvar - Lucas Werner B4 

Styrelseledamot med Utbildningsansvar - Sofia Fureby B3 

   

Alumniutskottet, AU: Klass 

Alumnimästare - Vakant  

Alumnikontakt - Emma Håkansson K2 

Alumnikontakt - Emma Råwall B1 

Mentorskapskontakt - Josefin Gauffin K1 

Mentorskapskontakt - Vakant  

  

Ceremoniutskottet, CermU: Klass 

Ceremonimästare - Vakant  

Fanbärare - Pauline Sandberg K2 

Ceremonijon årskurs 1 - Vendela Ivarsson B1 

Ceremonijon årskurs 2 - Anna Börjeson Kennedy B2 

Ceremonijon årskurs 3 - Karolina Torfgård B3 

Ceremonijon årskurs 4 - Erik Apelqvist B4 

Ceremonijon årskurs 5 - Vakant  

  

Cyberutskottet, CybU: Klass 

Cybermästare - Agnes Boberg B3 

Webmaster - Tova Alenfalk B2 

Webmaster - Gustaf Bellman K2 

Photograph - Eva Voicu  

Photograph - Isabel Kristensson B1 

Regisseur - Vakant  

Cyberjon - Elias Gullberg B1 

Cyberjon - Veronika Jörntell B2 

Cyberjon - Sophie Friman B2 

Cyberjon - Ida Söderberg B3 

  

Idrottsutskottet, IdrU: Klass 

Idrottsmästare - Elsa Ernestål B1 

Idrottsjon - Ida Linn Silfors K2 

Idrottsjon - Annika Silva B1 

Idrottsjon - Daria Martynova K1 

Idrottsjon - Julia Landberg B1 
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_____ _____ _____ _____ 

 

Idrottsjon - Ellinor Andersson K1 

Idrottsjon - Helena Buhrgard B2 

  

Informationsutskottet, InfU: Klass 

Informationsmästare - Ida Ekenberg B2 

Redacteur - Vakant  

Redacteur - Vakant  

Da Vinci - Kajsa Eliasson Apelqvist B2 

Da Vinci - Lisa Nilsson B1 

Journalist - Ludvig Balfors K1 

Journalist - Matilda Lindberg B3 

Journalist - Emelie Rollén B1 

Journalist - Amanda Ekegren B3 

Journalist - Vakant  

  

Kafémästeriet, KM: Klass 

Kafémästare - Emma Roos B2 

Vice Kafémästare - Johanna Åberg K2 

Kaféjon - Fabian Howding K1 

Kaféjon - Filippa Wikström B1 

Kaféjon - Kajsa Eliasson Apelkvist B2 

Kaféjon - Lovisa Mårtensson K2 

Kaféjon - Wilma Hendberg B2 

Kaféjon - Emma Håkansson K2 

Kaféjon - Johanna Pehrsson B1 

Kaféjon - Benjamin Persson K1 

   

Kommando Gul, KG: Klass 

Kommando Gul-mästare - Vakant  

Obligatorieförman - Tobias Gummeson K1 

Sångarstridsöverste - Vakant  

Kommando Gul-jon - Felicia Breimer K2 

Kommando Gul-jon - Ebba Andersson K1 

Kommando Gul-jon - Elin Pettersson K1 

Kommando Gul-jon - Maja Tangvald B1 

Kommando Gul-jon - Björn Abrahamsson B1 

Kommando Gul-jon - Linus Wängnerud B1 

  

Mässutskottet, MU: Klass 

Mässansvarig - Sarah Wolfe K2 

Mässkontakt - Adam Svensson B1 

Mässkontakt - Klara Palmqvist K1 

Mässkontakt - Aina Malzagova B2 

Mässkontakt - Agnes Häussermann B1 

Mässkontakt - Tova Alenfalk B2 

Mässkontakt - Vakant  
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Mässkontakt - Vakant  

Mässkontakt - Vakant  

  

Näringslivsutskottet, NU: Klass 

Näringslivsansvarig - Vakant  

Näringslivskontakt - Johanna Arnlund B1 

Näringslivskontakt - Lina Näslund K3 

Näringslivskontakt - Oscar Braun K2 

Näringslivskontakt - Nils Sandberg K1 

Näringslivskontakt - Ida Näslund B1 

Näringslivskontakt - Vakant  

  

pHøset: Klass 

ØverpHøs - Adam Jacobsson Trönndal K3 

pHøs - Nelly Franzén B2 

pHøs - Fabian Fond B2 

pHøs - Erik Fajersson K3 

pHøs - Maja Sondell K3 

pHøs - Joar Stephansson B1 

  

Prylmästeriet, PM: Klass 

Prylmästare - Nils Johnsson B2 

Vice Prylmästare - Frida Berg B2 

Pryljon - Pennie Lindblom B3 

Pryljon - Ida Söderberg B3 

Pryljon - Agnes Westberg B1 

  

Sexmästeriet, 6M: Klass 

Sexmästare - Felix Mattsson K2 

Vice Sexmästare - Felicia Nash B2 

Barmästare - Åsa Leide B2 

Barmästare - Vilma Degrér B1 

Hovmästare - Annika Silva B1 

Hovmästare - Jenny Hugoson B2 

Köksmästare - Ellen Jonsson B1 

Köksmästare - Oscar Braun K2 

Troubadix - Agnes Hedquist K1 

Troubadix - Magnus Blix B2 

Sexmästerijon - Gustav Bågmark B2 

Sexmästerijon - Astrid Christiansson B1 

Sexmästerijon - Ellinor Andersson K1 

Sexmästerijon - Axel Ewaldh K1 

Sexmästerijon - Elin Pettersson K1 

Sexmästerijon - Bianca Bochis B1 

Sexmästerijon - Julia Nydemark B1 

Sexmästerijon - Tindra Honnér B1 
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Sexmästerijon - Johanna Pehrsson B1 

Sexmästerijon - Mattias Essén B2 

Pubmästare - André Nordin B3 

Pubadix - Tito Nilsson K3 

Pubadix - Anna Börjeson Kennedy B2 

Pubadix - Fanny Wik B2 

Pubadix - Helena Buhrgard B2 

Pubadix - Paula Cerenius K2 

  

Skyddsutskottet, SU: Klass 

Skyddsmästare - Vakant  

Miljösamordnare - Elsa Blomskog B1 

Miljösamordnare - Josefin Nordqvist B3 

Studerandeskyddsombud med Likabehandlingsansvar - Nora Jonsson Pagels B2 

Studerandeskyddsombud med Likabehandlingsansvar - Vakant  

Studerandeskyddsombud med Fysiskt ansvar - Vakant  

  

Studiemästeriet, SM: Klass 

Studiemästare - Vakant  

Evenemangsansvarig - Ida Linn Silfors K2 

Evenemangsansvarig - Agnes Häussermann B1 

Världsmästare - Ebba Andersson K1 

Världsmästare - Thilda Qvist K2 

Studiejon - Veronika Jörntell B2 

Studiejon - Bianca Bochis B1 

   

Studierådet, SrBK:  Klass 

Studierådsordförande - Lina El Manira K2 

Vice Studierådsordförande - Grundblocksansvarig - Vakant  

Vice Studierådsordförande - Specialiseringsansvarig - Vakant  

Studierådsledamot - Grundblocksnivå - Lovisa Mårtensson K2 

Studierådsledamot - Grundblocksnivå - Vakant  

Studierådsledamot - Specialiseringsnivå - Vakant  

Studierådsledamot - Specialiseringsnivå - Vakant  

  

Valberedningen, ValB:  Klass 

Valberedningens Ordförande - Lina Näslund K3 

Valberedningsledamot - Emma Sannum B2 

Valberedningsledamot - Sara Wallman K1 

Valberedningsledamot - Lovisa Engström K2 

Valberedningsledamot - Ellen Walse B2 

Valberedningsledamot - Axel Ewaldh K1 

Valberedningsledamot - Kajsa Wikman K2 

Valberedningsledamot - Gabriella Petersson B3 

Valberedningsledamot - Fanny Wik B2 

Valberedningsledamot - Sara Magnusson B3 
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Valberedningsledamot - Fredrik Olofsson K1 

Valberedningsledamot - Mikaela Fransson B2 

 
Övriga funktionärer:  Klass 

Bioteknikansvarig - Vakant  

Bioteknikansvarig - Vakant  

Revisor - Vakant  

Revisor - Vakant  

Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village - Vakant  

Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village - Vakant  

Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village - Vakant  

Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village - Vakant  

Ledamot till TLTHs valnämnd - Vakant  

Talman - Kajsa Wahlgren B3 

Her Tech Future- ansvarig - Thilda Qvist K2 

Her Tech Future- ansvarig - Ida Linn Silfors K2 

Tandemansvarig - Lucas Carlsson B3 

Tandemansvarig - Anna Grimlund B3 
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KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN 
 

Lunds Tekniska Högskola 
 
 
 

Beslutsuppföljning – Höstterminsmöte 2, 2020 
 

Punkt Vad beslutades? Vem/vilka uppdrogs att 
utföra beslutet? 

När ska det rapporteras? 

1.  Det fortgående arbetet med 
det stadigvarande 

alkoholtillståndet skall 
redovisas. 

Styrelsen 2020 Vårterminsmötet 2021 
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Närvarande 

Höstterminsmöte 2 2020 
 

(Kårkontakt) Axel Carlsson 
Adam Jacobsson Trönndal 

Adam Jacobsson Trönndal 
Adam Svensson 
Agnes Boberg 
Agnes Hedquist 
Agnes Hedquist 
Agnes Häussermann  
Agnes Westberg 
Agnes Westberg 

Aina Malzagova 
Alexandra Billett 
Alicia Lundh 
Alma Fahlén Hammar 
Amalia Emmoth 
André Nordin 
Andrea Öhlander 
Anna Börjeson Kennedy 

Anna Grimlund 
Anna Wagne 
Annika Silva 
Annika Silva 
Arvid Lillängen 
Arvid Lillängen 
Arvid Norberg 
Arvid Norberg 

Astrid Christiansson 
Astrid Christiansson 
Astrid Christiansson 
Augusta Jensen 
Augusta Jensen 
Augusta Jensen 

Augusta Jensen 
Axel Ewaldh 

Axel Ewaldh 
Axel Ewaldh 
Axel Persson Yng 
Axel Sundström 
Axel Sundström 
Axel Sundström 
Benjamin Persson 
Benjamin Persson 

Bianca Bochis 
Björn Abrahamsson 
Björn Abrahamsson 
Carl Craft 
Carl Pontén 
Caroline Gustafsson 
Casper Nisula 
Cornelia Ceraolo 

Daniel Nilsson 
Daria Martynova 
Daria Martynova 
Dat Nguyen 
David Bergman 
David Lundberg 
David Lundberg  
David Wedin 

Dragos Voicu 
Dragos Voicu 
Ebba Andersson 
Ebba Kant 
Ebba Kant 
Edith Gustafsson 
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Edvin Lycknets 
Edvin Lycknets 
Elias Carlsson 
Elias Gullberg 
Elin Pettersson 
Elin Stemme 

Ellen Jonsson 
Ellen Walse 
Ellinor Andersson 
Ellinor Andersson  
Elsa Blomskog 
Elsa Ernestål 
Elsa Johansson 
Elsa Kry 

Elsa Kry 
Emelie Jansson 
Emelie Jansson 
Emelie Rollén 
Emil Jakobsson 
Emilie boson 
Emma Carlsson 
Emma Carlsson  

Emma Håkansson 
Emma Lundquist 
Emma Roos 
Emma Råwall 
Emma Råwall 
Emma Råwall 
Emma Sannum 
Emma Stafilidou Hedlund 

Erik Apelqvist 
Erik Apelqvist 
Erik Apelqvist 
Erik Apelqvist 
Erik Busk 
erik fajersson 

Erik Fajersson 
Erik Rosengren 
Fabian Fond 
Fanny Sevrell 
Fanny Sevrell 
Fanny Wik 

Felicia Breimer 
Felicia Nash 
Felix Cederberg 
Felix Cederberg 
Felix Forsberg 
Felix Forsberg 
Felix Mattsson  
Filippa Wentz 

Filippa Wikström 
Filippa Wikström 
Frank Rummukainen 
Fredrik olofsson 
Frida Berg 
Frida Knutsson 
Frida Knutsson 
Frida Östberg 

Gabriella Andersson 
Gabriella Petersson 
Gabriella Petersson 
Gabriella Petersson 
Gabrielle Johansson 
Gustaf Bellman 
Gustav Bågmark 
Gustav Bågmark 

Hampus Wesslén 
Hanna Gombrii 
Hanna Sjöman  
Hanna Svensson 
Hannah Viklund 
Hedda Jacobsen 
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Hedda Jacobsen 
Hedvig Mildner 
Helena Buhrgard 
Helena Buhrgard 
Henrik Östberg 
Herman Andersson 

Ida Ekenberg 
Ida Hammer 
Ida Linn Silfors 
Ida Linn Silfors 
Ida Näslund 
Ida Söderberg 
Isabel Andersson 
Isabel Andersson 

Isabel Kristensson 
Isabel Kristensson 
Isabelle Larsson 
Isac Logeke 
Jacob Miefalk 
Jakob Löfgren 
Jasper Kleinherenbrink 
Jasper Kleinherenbrink  

Jenny Hugoson 
Jerry Guan 
Joar Stephansson 
Johan Hallbeck 
Johan Thorsson  
Johanna Arnlund 
Johanna Karlsson 
Johanna Leth 

Johanna Pehrsson 
Johanna Pehrsson 
Johanna Sahlberg 
Johanna Wester 
Johanna Wester 
Johanna Wester 

Johanna Åberg 
Johanna Åberg 
Jonatan Wahren 
jonatan Wahren 
Josefin Gauffin  
Josefin Gauffin  

Josefin Nordqvist 
Josefin Nordqvist 
Josefine Tagesson 
Julia Landberg 
Julia Nydemark 
Kajsa Eliasson Apelqvist  
Kajsa Wahlgren 
Kajsa Wikman 

Kajsa Wikman 
Karl Ekberg 
Karl Langsér 
Karl Möllerberg 
Karolina E Torfgård 
Karolina Torfgård 
Kathleen Nguyen 
Kathleen Nguyen 

Klara Nyström 
Klara Palmqvist 
Klara Palmqvist 
Klara Wallin 
Klara Walse 
Lina El Manira 
Lina El Manira 
Lina Näslund 

Linda Myhrman 
Linn Lagergren 
Linnea Gustafsson 
Linnea Gustafsson 
Linnea Hallberg  
Linnea Hallberg  
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Linnea Kruse  
Linnea Kruse  
Linus Howegård 
Linus Howegård 
Linus Wängnerud 
Lisa Lindahl 

Lisa Nilsson 
Lisa Nilsson 
Lisa Nilsson 
Lisa Torle 
Lovisa Engström 
Lovisa Mårtensson 
Lovisa Persson 
Lucas Carlsson 

Lucas Carlsson 
Lucas Werner 
Ludvig Balfors 
Ludvig Spångberg 
Ludvig Åberg 
Lykke Jirström 
Magnus Blix 
Maja Mo 

Maja Sondell 
Maja Tagesson 
Maja Tagesson 
Maja Tagesson 
Maja Tangvald 
Maja Tangvald 
Maja Tangvald 
Malin Strandmark 

Malin Strandmark 
Maria Ridell 
Maria Ridell 
Matilda Lindberg 
Matilda Lord  
Matilda Lord  

Mattias Essén 
Melker Axelsson 
Mette Berglund 
Mette Berglund 
Mikaela Fransson 
Miloslav Reinsch 

Miloslav Reinsch 
Minna Olsson  
Nelly Franzén 
Nicole Nilsson 
Nicole Nilsson 
Nils Brakebusch 
Nils Johnsson 
Nils Johnsson 

Nils Johnsson 
Nils Sandberg 
Nora Pagels 
Oscar Braun 
Oscar Braun 
Paula Cerenius 
Pauline Sandberg 
Pennie Lindblom 

Philipp Wacker 
Philipp Wacker 
Philipp Wacker 
Ragna Sandell 
Robert Hansen Jagrelius 
Ronja Gillberg Strandberg  
Saga Jarlson  
Saga Vesterbacka  

Sandra Olofsson 
Sanna Bärring 
Sara Magnusson 
Sara Svedmyr 
Sara Wallman 
Sarah Nachemson Ekwall 
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Sarah Wolfe 
sarah wolfe 
sarah wolfe  
sarah wolfe  
Signe König 
Simon Dahl 

Siri Ljungman 
Sofia Bengtsson  
Sofia cleasby 
Sofia Cleasby 
Sofia Fureby 
Sofie Ekelund 
Sofie Ekelund  
Sofie Liljewall 

Sophie Friman 
Stephanie Laurent-Hedlund 
Stina Ekelund 
Stina Ekelund 
Svante Herrlin 
Svante Herrlin 
Tage Rosenqvist 
Theodor Gudmundsson 

Thilda Qvist 
Tilda Fransson  
Tilda Jigsved 
Tilda Jigsved 
Tindra Honnér 
Tindra Honnér 

Tito Nilsson 
Tito Nilsson 
Tobias Gummeson 
Tova Alenfalk  
Tova Lindh 
Tove Persson 

Trong Dat Nguyen 
Vendela Ivarsson 
Veronika Jörntell 
Viktor Halldén 
Viktor Johansson 
Viktor Johanssson 
Viktoria Nordin 
Vilma Degrér 

Vilma Degrér 
Vilma Degrér 
Vilma Medin 
Wilma Hendberg 
Wilma Hendberg 
Wilma Olsson  
Wilmer Lindelöw 
Zennat Gholam 

Åsa Leide 
Åsa Leide 
Åsa Wahlquist 
Åsa Wahlquist 
Åsa Wahlquist 
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Adjungerade 

Höstterminsmöte 2, 2020 
 
 
Axel Carlsson 
Erik Busk 
Tage Rosenqvist 
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K-Sektionens funktionärer 2021    
      

Styrelsen Klass  
Ordförande - Casper Nisula K3 
Vice Ordförande - Henrik Östberg B3 
Sekreterare - Daniel Nilsson B2 
Kassör - Felix Cederberg K2 
Styrelseledamot med Eventansvar - Johanna Leth B3 
Styrelseledamot med Fritidsansvar - Wilmer Lindelöw K2 
Styrelseledamot med PR-ansvar - Lucas Werner B4 
Styrelseledamot med Utbildningsansvar - Sofia Fureby B3 
   
Alumniutskottet, AU Klass 
Alumnimästare - Vakant  
Alumnikontakt - Emma Håkansson K2 
Alumnikontakt - Emma Råwall B1 
Mentorskapskontakt - Josefin Gauffin K1 
Mentorskapskontakt - Johanna Karlsson B1 
  
Ceremoniutskottet, CermU Klass 
Ceremonimästare – Sara Magnusson B2 
Fanbärare - Pauline Sandberg K2 
Ceremonijon årskurs 1 - Vendela Ivarsson B1 
Ceremonijon årskurs 2 - Anna Börjeson Kennedy B2 
Ceremonijon årskurs 3 - Karolina Torfgård B3 
Ceremonijon årskurs 4 - Erik Apelqvist B4 
Ceremonijon årskurs 5 – Svante Herrlin B5 
  
Cyberutskottet, CybU Klass 
Cybermästare - Agnes Boberg B3 
Webmaster - Tova Alenfalk B2 
Webmaster - Gustaf Bellman K2 
Photograph - Eva Voicu B4 
Photograph - Isabel Kristensson B1 
Regisseur - Vakant  
Cyberjon - Elias Gullberg B1 
Cyberjon - Veronika Jörntell B2 
Cyberjon - Sophie Friman B2 
Cyberjon - Ida Söderberg B3 
  
Idrottsutskottet, IdrU Klass 
Idrottsmästare - Elsa Ernestål B1 
Idrottsjon - Ida Linn Silfors K2 
Idrottsjon - Annika Silva B1 
Idrottsjon - Daria Martynova K1 
Idrottsjon - Julia Landberg B1 



 
Höstterminsmöte 2 2020 

  Bilaga 8 
 
 

  _____ _____ _____ _____ 

Idrottsjon - Ellinor Andersson K1 
Idrottsjon - Helena Buhrgard B2 
  
Informationsutskottet, InfU Klass 
Informationsmästare - Ida Ekenberg B2 
Redacteur - Matilda Lindberg B3 
Redacteur - Thilda Qvist K2 
Da Vinci - Kajsa Eliasson Apelqvist B2 
Da Vinci - Lisa Nilsson B1 
Journalist - Ludvig Balfors K1 
Journalist - Emelie Rollén  B1 
Journalist - Amanda Ekegren B3 
Journalist - Vakant  
Journalist - Vakant  
  
Kafémästeriet, KM Klass 
Kafémästare - Emma Roos B2 
Vice Kafémästare - Johanna Åberg K2 
Kaféjon - Fabian Howding K1 
Kaféjon - Filippa Wikström B1 
Kaféjon - Kajsa Eliasson Apelkvist B2 
Kaféjon - Lovisa Mårtensson K2 
Kaféjon - Wilma Hendberg B2 
Kaféjon - Emma Håkansson K2 
Kaféjon - Johanna Pehrsson B1 
Kaféjon - Benjamin Persson K1 
   
Kommando Gul, KG Klass 
Kommando Gul-mästare - Björn Abrahamsson B1 
Obligatorieförman - Tobias Gummeson K1 
Sångarstridsöverste – Viktor Halldén  K3 
Kommando Gul-jon - Felicia Breimer K2 
Kommando Gul-jon - Ebba Andersson K1 
Kommando Gul-jon - Elin Pettersson K1 
Kommando Gul-jon - Maja Tangvald B1 
Kommando Gul-jon - Edvin Lycknets  B1 
Kommando Gul-jon - Linus Wängnerud B1 
  
Mässutskottet, MU Klass 
Mässansvarig - Sarah Wolfe K2 
Mässkontakt - Adam Svensson B1 
Mässkontakt - Klara Palmqvist K1 
Mässkontakt - Aina Malzagova B2 
Mässkontakt - Agnes Häussermann B1 
Mässkontakt - Tova Alenfalk B2 
Mässkontakt - Saga Jarlson B1 
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Mässkontakt - Johanna Karlsson B1 
Mässkontakt - Herman Andersson K1 
  
Näringslivsutskottet, NU Klass 
Näringslivsansvarig - Axel Sundström K1 
Näringslivskontakt - Johanna Arnlund B1 
Näringslivskontakt - Edvin Lycknets K1 
Näringslivskontakt - Oscar Braun K2 
Näringslivskontakt - Nils Sandberg K1 
Näringslivskontakt - Ida Näslund B1 
Näringslivskontakt - Elsa Johansson K1 
  
pHøset Klass 
ØverpHøs - Adam Jacobsson Trönndal K3 
pHøs - Kajsa Wahlgren B3 
pHøs - Fabian Fond B2 
pHøs - Erik Fajersson K3 
pHøs - Maja Sondell K3 
pHøs - Joar Stephansson B1 
  
Prylmästeriet, PM Klass 
Prylmästare - Nils Johnsson B2 
Vice Prylmästare - Frida Berg B2 
Pryljon - Pennie Lindblom B3 
Pryljon - Ida Söderberg B3 
Pryljon - Agnes Westberg B1 
  
Sexmästeriet, 6M Klass 
Sexmästare - Felix Mattsson K2 
Vice Sexmästare - Felicia Nash B2 
Barmästare - Åsa Leide B2 
Barmästare - Vilma Degrér B1 
Hovmästare - Annika Silva B1 
Hovmästare - Jenny Hugoson B2 
Köksmästare - Ellen Jonsson B1 
Köksmästare - Oscar Braun K2 
Troubadix - Agnes Hedquist K1 
Troubadix - Magnus Blix B2 
Sexmästerijon - Gustav Bågmark B2 
Sexmästerijon - Ellinor Andersson K1 
Sexmästerijon - Axel Ewaldh K1 
Sexmästerijon - Elin Pettersson K1 
Sexmästerijon - Bianca Bochis B1 
Sexmästerijon - Julia Nydemark B1 
Sexmästerijon - Tindra Honnér B1 
Sexmästerijon - Mattias Essén B2 
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Sexmästerijon - Klara Nyström  K1 
Sexmästerijon – Viktoria Nordin K1 
Pubmästare - André Nordin B3 
Pubadix Ragna Sandell K1 
Pubadix - Anna Börjeson Kennedy B2 
Pubadix - Fanny Wik B2 
Pubadix - Helena Buhrgard B2 
Pubadix - Paula Cerenius K2 
  
Skyddsutskottet, SU Klass 
Skyddsmästare - Elsa Blomskog B1 
Miljösamordnare - Johanna Wester  B1 
Miljösamordnare - Josefin Nordqvist B3 
Studerandeskyddsombud med Likabehandlingsansvar - Nora Jonsson Pagels B2 
Studerandeskyddsombud med Likabehandlingsansvar - Hampus Wesslén K1 
Studerandeskyddsombud med Fysiskt ansvar – Nicole Nilsson K1 
  
Studiemästeriet, SM Klass 
Studiemästare – Maja Mo B1 
Evenemangsansvarig - Ida Linn Silfors K2 
Evenemangsansvarig - Agnes Häussermann B1 
Världsmästare - Ebba Andersson K1 
Världsmästare - Vakant  
Studiejon - Veronika Jörntell B2 
Studiejon - Bianca Bochis B1 
   
Studierådet, SrBK  Klass 
Studierådsordförande - Lina El Manira K2 
Vice Studierådsordförande - Grundblocksansvarig - Adam Svensson B1 
Vice Studierådsordförande - Specialiseringsansvarig - Emil Jakobsson K3 
Studierådsledamot - Grundblocksnivå - Lovisa Mårtensson K2 
Studierådsledamot - Grundblocksnivå - Nelly Franzén B2 
Studierådsledamot - Grundblocksnivå - Ida Hammer B2 
Studierådsledamot - Specialiseringsnivå - Linus Howegård K3 
Studierådsledamot - Specialiseringsnivå – Åsa Wahlquist B2 
Studierådsledamot - Specialiseringsnivå - Vakant  
  
Valberedningen, ValB  Klass 
Valberedningens Ordförande - Lina Näslund K3 
Valberedningsledamot - Emma Sannum B2 
Valberedningsledamot - Sara Wallman K1 
Valberedningsledamot - Lovisa Engström K2 
Valberedningsledamot - Ellen Walse B2 
Valberedningsledamot - Axel Ewaldh K1 
Valberedningsledamot - Kajsa Wikman K2 
Valberedningsledamot - Gabriella Petersson B3 
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Valberedningsledamot - Fanny Wik B2 
Valberedningsledamot - Sara Magnusson B3 
Valberedningsledamot - Fredrik Olofsson K1 
Valberedningsledamot - Mikaela Fransson B2 
 
Övriga funktionärer  Klass 
Bioteknikansvarig – Ida Hammer B2 
Bioteknikansvarig – Frida Berg B2 
Revisor – Johan Hallbeck K5 
Revisor – Svante Herrlin  B5 
Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village (Vår) – Herman Andersson K1 
Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village (Vår) – Johan Hallbeck K5 
Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village (Vår) – Vakant   
Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village (Höst) – Ragna Sandell K1 
Ledamot till TLTHs valnämnd - Vakant  
Talman - Björn Abrahamsson B1 
Her Tech Future- ansvarig - Thilda Qvist K2 
Her Tech Future- ansvarig - Ida Linn Silfors K2 
Tandemansvarig - Lucas Carlsson B3 
Tandemansvarig - Anna Grimlund B3 
 


